

Chondro Treat

Food supplement with glucosamine for dogs with stiff joint and muscles. Chondro Treat - it is ideal solution for problems with joints and muscles, can be given to dogs of all breeds and ages, especially is recommended for large breed dogs for strengthening ligaments and joints, healthy growth of connective tissue, and proper bone formation. Chondro Treat helps with keeping dog agile and lively. This very tasty product contains glucosamine. This is essential for aiding the recovery of, or maintaining optimal condition of the joints. Chondro Treat stimulates the production of healthy connective tissue, cartilage and joint fluids ('lubricant' for the joints). It is not only healthy, but is an extremely enjoyable treat for dogs. In more serious cases, it may take 3-4 weeks before results are visible in your dog. Ingredients: cereals; vegetable protein extracts; meat and animal derivatives (at least 4% rabbit and at least 4% chicken); molluscs and crustaceans (at least 4% glucosamine = 40,000 mg/kg); minerals; various sugars water. Analysis: moisture 15.4%; crude protein 14.4%; crude ash 3.6%; crude fat 3.4%; crude fibre 2.7%; potassium 0.36%; phosphorus 0.21%; calcium 0.15%; sodium 0.13%; magnesium 0.05%.

Directions for use: Each day 1 round per 5 kg of body weight. After 7-8 weeks, you can switch over to a maintenance dosage scheme of one treat per 10 kg body weight.

Пищевая добавка с глюкозамином для собак, имеющих проблемы с суставами и связками. Chondro Treat - это идеальное решение проблем больных суставов и неэластичных мышц, подходит любой породе собак в любом возрасте, особенно рекомендуется собакам крупных пород для укрепления связок и суставов, роста здоровой соединительной ткани и правильного формирования костей. Chondro Treat помогает поддерживать собаку активной и жизнерадостной. Глюкозамин используют как для оздоровления суставов, так и для поддержания их в оптимальной форме. Chondro Treat стимулирует воспроизводство здоровой соединительной ткани суставов, хрящей и межсуставной жидкости. Помимо неоспоримой полезности добавки Chondro Treat, она еще обладает превосходным вкусом. Даже в серьезных случаях, результат будет виден уже через 3-4 недели. Состав: зерновые, экстракт растительных протеинов, мясо и продукты животного происхождения (минимум 4% кролика и минимум 4% цыпленка), моллюски и ракообразные (минимум 4% глюкозамина = 40,000 мг/кг) минералы, сахар, вода. Анализ: влажность 15,4%, протеин 14,4%, зольность 3,6%, жиры 3,4%, клетчатка 2,7%, калий 0,36%, фосфор 0,21%, кальций 0,15%, натрий 0,13%, магний 0,05%.

Указания к применению: Каждый день 1 кружочек на 5кг веса животного. После 7-8 недель, можно уменьшить ежедневную дозировку до 1 шт. на 10кг, без снижения результативности.



Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
12633	150 g / г.	- / 12	24 months / 24 мес.	8711231126330	RUS/CZ/LV